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Til Ordføreren      Skjervøy 08.05.17  

 

Utbedringene av langbakken er etter det man kan lese i media prosjektert med 5,5 meters 

veibredde. I forhold til tungtrafikken til og fra Skjervøy burde det vært prosjektert med 6 

meter når et vogntog er 2,50 meter bredt + speil.   

 

Spørsmål til ordføreren: 

 

1. Har Skjervøy kommune ved ordføreren vært i kontakt med Statens vegvesen for å 

få en større bredde på langbakken? 

2. Burde ikke kommunestyret komme med en uttalelse og be om at utbedrignene av 

langbakken blir mest mulig fremtidsrettet? 

 

Med hilsen  

 

Vidar Langeland 

Kommunestyrerepresentant  

Skjervøy Frp 


